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EURONEXT DERIVATIVES MARKETS 

 
 

CORPORATE ACTION NOTICE 
 
 
This Notice applies to the following market: 
 
Paris Market  Notice No: CA/2007/387/P 
 
ISSUE DATE: 30 August 2007 
EFFECTIVE DATE: 3 September 2007 
  
EQUITY OPTIONS 
 
ARCELORMITTAL SA 
 
ISIN CHANGE 
 

 
This Notice is issued pursuant to the Corporate Actions Policy for the Euronext Derivatives 
Markets (“Liffe”), which is available on the Euronext website at 
www.euronext.com/derivatives/rules.  It requires the immediate attention of members’ staff 
involved with the trading and settlement of equity products on these markets.  Members 
should ensure that clients are made aware of the arrangements detailed in this Notice. 
 

 
1. Contracts:  ArcelorMittal SA (“ArcelorMittal”) Equity Option Contract, American Style (MI1), 

European Style (MI3), American style ex event (LO1) and European style ex event (LO3). 
 
2. Background:  ArcelorMittal Ordinary shares will be given a new ISIN and Euronext code. 
 
3. Effective Date:  Monday 3 September 2007. 
 
4. Contract Adjustments:  No adjustments will be made to the contracts.  
 
5. ISIN Code:  This notice informs the members about the new ISIN and Euronext code for 

ArcelorMittal Ordinary shares. The new codes for Ordinary shares ArcelorMittal will be  
LU0307198241and NSCFR001MTP7, respectively. 

 
For further information in relation to this Notice, members should contact: 

 
Euronext.liffe:  
Quality of Derivative Markets  +31 (0) 20 550 4296 DerivativesCorporateActions@liffe.com 
 
LCH.Clearnet:  
Ahmadou Toure  +33 (0)1 7037 67 33 Ahmadou.Toure@lchclearnet.com 
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EURONEXT DERIVATIVES MARKETS 

 
OPÉRATION SUR TITRE 

 
 
Cet avis concerne le marché suivant: 
 
Marché de Paris Notice No: CA/2007/387/P 
 
DATE DE PUBLICATION: 30 aôut 2007 
DATE EFFECTIVE: 3 septembre 2007 
  
OPTIONS SUR ACTIONS INDIVIDUELLES 
 
ARCELORMITTAL SA 
 
CHANGEMENT DE CODE ISIN 
 
 
Cet avis se réfère à la Politique d'Opérations sur Titres des Marchés Dérivés d’Euronext 
(“Liffe”), disponible sur le site Web d’Euronext à www.euronext.com/derivatives/rules. Il 
requiert l'attention immédiate du personnel des Membres en charge de la négociation et de la 
compensation des produitss d’actions sur ces marchés. Les Membres sont priés de s’assurer 
que leurs clients sont informés des décisions décrites dans ce Bulletin. 
 

 
1. Contrats: Options sur actions ArcelorMittal SA de style américain (MI1), de style européen (MI3), 

de style américain ex event (LO1) et de style européen ex event (LO3). 
 
2. Détail: Les actions ordinaires ArcelorMittal vont recevoir un nouveau code ISIN et un nouveau 

code Euronext. 
 
3. Date effective: Le lundi 3 septembre 2007. 
 
4. Ajustements du contrat: Aucun changement ne sera apporté aux contrats. 
 
5. ISIN Code: Les nouveaux codes ISIN et Euronext des actions ordinaries ArcelorMittal seront 

LU0307198241 et NSCFR000MTP9. 
 
 
Pour de plus amples informations concernant cet avis, nous vous prions de bien vouloir contacter: 
 
Euronext.liffe:  
Quality of Derivative Markets  +31 (0) 20 550 4296 DerivativesCorporateActions@liffe.com 
 
LCH.Clearnet:  
Ahmadou Toure  +33 (0)1 7037 67 33 Ahmadou.Toure@lchclearnet.com 
 


